
Referat frå FAU 03.02.14 
Fau, 03.02.14 
  
Møtt: Sølvi, Lisbeth,  Jannike, Åshild, Ole, Haldis, Inger, May-Britt, Sølvi, Eileen. 
Meldt fråfall:  Janne, Vibeke, Sjur, May-Lill, Gøril, Anne Marit 
  
  
Saker: 

 Juleball: oppsummering og evnt kriterier for vakter: 
Det var eit flott arrangement, det er flott ungdom me har som born og elevarJ 
- Vi ynskjer klare kriterier/retningslinjer for foreldre som skal vera vakter. 
Det ber vi HENNING OG ELEVRÅDET ordne opp i, og legge ut på heimesida til 
ungdomsskulen, under fau eller elevråd. Så kan dei vise til dette når dei ringer rundt neste 
gang og vil ha vakter. Det er og lurt med navnelister over dei som seier ja til å stille som 
vakt. 
Eksisterer det eit skriv om kriterier for vakter? Frå «Gamle dagar»? 
  
  

 radon målingar: 

  
Er under vedlikehaldsavdelinga sitt ansvar. 
Målingar vart gjort i fjor, dei er ok, ingen i nærleiken av kritisk grense. 
  
  

 informasjon heim – skule, er me nøgde og flinke ? 
  
8. trinnet og Linda: kan de seie noko til foreldra, på informasjonsmøta. Om det å halde 
kontakten med lærar og skule, at heimen informerer  skulen godt fortsatt, fordi om dei 
startar på ungdomsskulen. Spesielt 1.gangs foreldre. Og dei som synest det er vanskeleg 
å kontakta skulen…. Her vart det ein fin diskusjon, der forskjellige opplevingar av det å 
vere 1. gongs foreldre på ungdomsskulen kom framJ 
  

 < >Foreldrebetaling for skuleturar? Kva med gratis skulegong? 
Her diskuterte vi rundt det å tilby skuleturar, og det at det er nokon som kjenner på at 
skuleturen vert ein belastning, pga. egenandelen. Fau er positive til skuleturen på 10. 
trinn. Og ynskjer at den er eit tilbod flest mogeleg av elevane kan nytta. 
  
Til juni møtet i fau, vil vi henta informasjon om årets tur, dugnadar og egenandel på turen. 
Slik at vi veit litt om kostnadsnivået på turaneJ 
  
  
Raskt referert av : Sølvi Bakke 
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